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Protokół Nr 7/2024 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 15 października 2024 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Barczak Dariusz – Zastępca Przewodniczącego komisji 

2. Kurzyna Samuel – członek komisji 

3. Świerkowski Marek – Przewodniczący komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Oczki Jacek – Prezes Stowarzyszenia LZS Dąb Dąbrowa Biskupia 

2. Wochna Monika – starszy inspektor 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Informacja na temat funkcjonowania, potrzeb finansowych i wyników sportowych LZS 

Dąb Bąkowo Dąbrowa Biskupia. 

3. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji Pan Marek Świerkowski o godz. 10.00 

otworzył posiedzenie witając Prezesa LZS Dąb Bąkowo Dąbrowa Biskupia Pana Jacka 

Oczkiego, członków komisji oraz pracownika Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 2. Informacja na temat funkcjonowania, potrzeb finansowych i wyników sportowych 

LZS Dąb Bąkowo Dąbrowa Biskupia. 

Pan Jacek Oczki – omówił działalność Stowarzyszenia LZS Dąb Bąkowo Dąbrowa Biskupia. 

Poinformował, że jeśli chodzi o dzieci, to funkcjonuje grupa F1 „Żaki”, która liczy 30 dzieci 

z rocznika 2016 i młodsze. Ich treningi odbywają się 2 razy w tygodniu po 2 godziny. Na 

meczach tych drużyn sędziują trenerzy, a wyniki takich meczów nigdzie się nie pojawiają, 

żeby nie zniechęcić tych dzieci do gry. W każdym meczu grają wszyscy, nie ma wybierania 

tylko tych lepszych zawodników. Dodał, że jak jest już zimno to ich treningi przenoszone są 

z Orlika do sali gimnastycznej.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, o wydatki w takim stowarzyszeniu? 

Pan Jacek Oczki – odpowiedział, że za wszystko trzeba płacić. Do wydatków należy m.in.: 

sędziowie na sezon to kwota 6 500,00 zł; licencja to kwota 900 zł + weryfikacja; trenerzy ok. 
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1500 zł miesięcznie; dojazdy na mecze ok. 10 000,00 zł (kilometrówka); opłata za to, że 

zawodnicy otrzymają łącznie minimum 5 żółtych kartek na meczu, transfer zawodników 

i wiele innych opłat. Dodał, że środków z dotacji z budżetu gminy nie wystarcza i dlatego klub 

ciągle szuka sponsorów oraz wiele prac wykonuje we własnym zakresie.  

Radny Marek Świerkowski – poprosił o dostarczenie takiego sprawozdania finansowego na 

piśmie. 

Pan Jacek Oczki – odpowiedział, że sprawozdania finansowe każdego roku przedstawiane jest 

do Skarbnik Gminy, ponieważ klub musi się rozliczyć z otrzymanych środków, dlatego 

dostarczy też takie sprawozdanie komisji. 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, co z seniorami? 

Pan Jacek Oczki – odpowiedział, że grupa seniorów również funkcjonuje. W zeszłym sezonie 

grupa dostała się do Klasy A grupa II i zajęła 9 miejsce. Zabrakło im 4 punktów do 5 miejsca. 

Obecnie w lidze zajmują 3-5 miejsce, ponieważ mają po równo punktów jeszcze z dwoma 

drużynami. Natomiast w pucharze doszli do 4 rundy, gdzie zostało 16 drużyn z województwa 

Kujawsko-Pomorskiego. 

Radny Darek Barczak – zadał pytanie, od kiedy funkcjonuje klub? 

Pan Jacek Oczki – odpowiedział, że klub istnieje od 1960 roku, a w Bydgoszczy zarejestrowany 

jest od 1976 roku. Zaznaczył, że LZS jest to jedyne stowarzyszenie sportowe na terenie gminy 

Dąbrowa Biskupia. 

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie, czy jest problem ze strojami w klubie? 

Pan Jacek Oczki – odpowiedział, że obecnie nie ma problemu ze strojami dla zawodników. Na 

takie zakupy klub szuka zawsze sponsorów i tak ostatnio Bank Spółdzielczy w Dąbrowie 

Biskupiej przekazał 2 500,00 zł na zakup dresów, za co klub jest wdzięczny. Dodał, że klub 

w ostatnim czasie postarał się o dofinansowanie w wysokości 12 000,00 zł. Ponadto ze 

środków od sponsorów wszyscy zawodnicy otrzymują po 50 zł za wygrany mecz, a 25 zł za 

remis, a także za te środki utrzymywane jest boisko.  

Radny Marek Świerkowski – zadał pytanie z jakimi problemami obecnie mierzy się klub? 

Pan Jacek Oczki – przedstawił najważniejsze problemy: 

1. brak na Orliku odpowiednich bramek dla młodzików - zakup bramek 3x1,5; 

2. przelatywanie piłki na prywatną posesję, dlatego należy przenieść piłkochwyty na boisku 

bliżej bramki; 

3. porozrywane siatki, które od budowy boiska nie były wymieniane; 

4. siatka przeciwko kretom jest założona tylko do linii boiska, a nie do płotu, co jest dużym 

problemem; 

5. brak ciepłej wody w szatni – zakup bojlera; 
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6. pourywane drzwi od toalet, ponieważ w pomieszczeniach jest duża wilgoć; 

7. brak odpowiedniej wentylacji w szatni, gdzie znajdują się prysznice, 

8. brak rynien na budynku amfiteatru.  

Nie było więcej chętnych do zabrania głosu. 

Ad. 3. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodniczący Komisji, radny Marek 

Świerkowski podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 15 października 2024 r., godz. 11:00 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna   Marek Świerkowski 


